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Postadres: 

Gemeente Almelo 

Postbus 5100 

7600 GC  Almelo 

 

Bezoekadres: 

Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo 

 

telefoon: (0546) 54 11 11 

e-mail:    gemeente@almelo.nl 

internet:  www.almelo.nl 

 

BTWnr. 

NL 0015 84 108 B 01 

Bank: BNG Bank, Den Haag 

         NL56 BNGH 028 50 00 187 

         BIC Code: BNGHNL2G 

Geachte heer De Olde, 

 

U hebt ons vragen gesteld over bomenkap. In deze brief leest u onze antwoorden. Wij hebben 

uw vragen hieronder genummerd en cursief weergegeven. Allereerst geven wij u een 

toelichting over de regelgeving die in de gemeente Almelo geldt voor de bomenkap. 

 

In de gemeente Almelo geldt de door de raad vastgestelde Bomenverordening. Op basis van 

deze verordening zijn bomen aangewezen die bescherming verdienen. Het gaat hierbij om 

bomen die op de monumentale en bijzondere bomenlijst staan. Daarnaast gaat het om bomen 

die opgenomen zijn in ons bomenstructuurplan. De Bomenverordening schrijft voor dat voor 

kap van deze bomen een vergunning moet worden aangevraagd. Bomen die niet op de lijst of 

in de structuur staan, zijn vergunningvrij.  

 

1. Worden de bomen in onze gemeente met de huidige werkwijze voldoende beschermd? 

Wij hebben de bomen die in de gemeente Almelo bescherming verdienen opgenomen op de 

bomenlijst en/of het bomenstructuurplan. Naar ons oordeel worden deze bomen daarmee 

voldoende beschermd. 

 

2. Wat is het bezwaar van inwoners waard?  

Inwoners die daarbij belang hebben, kunnen bezwaar maken tegen een boom die slechts met 

een vergunning kan worden gekapt. Als zij dit tijdig doen, dan wordt hun bezwaar behandeld 

op een hoorzitting van onze bezwarencommissie. De argumenten die de inwoners daar 

aanvoeren worden meegewogen bij de uiteindelijke beslissing tot kap. 

 

3. Is het college het met ons eens dat het systeem (van aanvragen, vergunningen, meldingen en 

communicatie) in het licht van deze tijd én door het college zelf uitgesproken wens tot 

transparantie, goede communicatie, participatie en de zorg voor het groen in de samenleving, 

verouderd is en dus ongewenst? Zo nee, waarom niet?  

Wij zijn van oordeel dat het systeem bij de tijd is. Het systeem zoals opgenomen in onze 

Bomenverordening is conform het systeem dat voor de kap van bomen is opgenomen in de 

meest recente modelverordening van de VNG. Dit model wordt landelijk gehanteerd. 
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4. Is het college bereid dit systeem zo spoedig mogelijk, concreet en toereikend aan te passen? 

Het college ziet geen aanleiding om het systeem aan te passen.  

 

5. Hoe worden inwoners over dergelijke meldingen in hun woonomgeving geïnformeerd? Waar 

worden deze meldingen gepubliceerd en kunnen deze worden meegenomen in de 

gemeenteberichten? 

Een aanvraag voor een omgevingsvergunning voor het vellen van een boom (kapvergunning) 

en de vergunning zelf worden gepubliceerd in het Gemeenteblad op www.overheid.nl. Dit is de 

wettelijk voorgeschreven wijze van publicatie. In het Almelo’s weekblad wordt wekelijks 

kenbaar gemaakt hoe deze informatie kan worden vergaard. Over het algemeen worden bij 

gemeentelijke projecten, waarbij bomen worden gekapt, de omwonenden ook per brief 

geïnformeerd. 

 

6. Ondersteunt het college de beleidswens van Partij Vrij Almelo ‘Geen bomenkap, tenzij…’ 

(zwaarwegende redenen, bv veiligheid) ? Zo nee, waarom niet?  

Uw suggestie is reeds een gangbare werkwijze en uitgangspunt. Wij besluiten slechts tot 

bomenkap als een integrale afweging uitwijst dat hiervoor zwaarwegende belangen zijn. 

 

7. Is het college bereid om zowel binnen- als buiten de bebouwde kom te allen tijde te zoeken 

naar creatieve oplossingen om bomen te behouden (daar waar de gemeente erover gaat)? Zo 

nee, waarom niet?  

Ook dit is al een gangbare werkwijze. In de afweging of gemeentelijke bomen al dan niet 

worden gekapt, wordt altijd meegewogen of er mogelijkheden zijn om de betreffende bomen te 

behouden. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris, de burgemeester, 

 

 

 

F.W. van Ardenne    A.J. Gerritsen 

http://www.overheid.nl/

